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Consell General, 13 d’octubre de 2015 

Rosa Gili Casals 

Consellera general socialdemòcrata del Grup 

Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat les preguntes amb resposta 

escrita del Govern presentades pel M. I. Sr. Carles 

Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general 

del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 13 

d’octubre del 2015, relativa a la dependència 

energètica d’Andorra a l’exterior i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1050). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general del Grup Parlamentari 

Liberal, d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents al M. I. Govern a fi que se’m 

contestin de forma escrita en el més breu termini. 

Antecedents: 

Coneixedors de la dependència energètica 

d’Andorra de l’exterior. 

Coneixedors de la recent adjudicació de minicentrals 

hidroelèctriques. 

Pregunto a Govern: 

- Per quin motiu es va limitar la quota de potència 

de la convocatòria a 3.000kw? 

- Quantes sol·licituds d’instal·lacions 

hidroelèctriques es varen presentar a la convocatòria 

i quina potència representava? 

- Preveu el Govern una nova convocatòria i si és el 

cas quina quota de potència determinarà? 

- Com està el procés d’inscripció definitiva de les 

instal·lacions preinscrites i en quina potència 

s’augmentarà la producció d’energia elèctrica 

nacional? 

- La Llei 85/2010, del 18 de novembre de mesures 

provisionals en relació al règim de l’energia elèctrica 

autoritza la producció d’electricitat mitjançant 

energies renovables per potències inferiors a 500kW. 

Sabedors que es podrien desenvolupar instal·lacions 

hidroelèctriques de potència superior sense perjudici 

de connexió a la xarxa elèctrica i permetria reduir la 

dependència energètica. Preveu el Govern modificar 

la Llei 85/2010 per augmentar la potència de les 

instal·lacions? 

A Casa de la Vall, el 13 d’octubre del 2015 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general del Grup Liberal 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 d’octubre 

del 2015, ha examinat la pregunta amb resposta oral 

del Govern presentada pel M. I. Sr. Pere López 

Agràs, president del Grup Parlamentari Mixt, per 

escrit de data 13 d’octubre del 2015, relativa a l’estat 

de la gespa artificial de l’Estadi Nacional i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1055). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 d’octubre del 2015 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, d’acord amb el que disposa el 

capítol quart del títol IV del Reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’estat de la gespa artificial de l’Estadi Nacional 

L’estat de la gespa artificial de l’Estadi Nacional ja va 

generar fa un anys, en els dies previs a la seva estrena 

oficial amb el partit Andorra-Gales, importants 

crítiques tant entre els jugadors com entre els 

directius de la UEFA així com en el món del rugbi. 

El terreny de joc va aconseguir l’homologació de la 

federació internacional però quedava clar que 

s’havien de realitzar millores. 

Un any després, la situació no sembla haver avançat. 

Qui hagi presenciat, o jugat, un partit a l’Estadi té 

clar que la gespa no està pas en les condicions 

òptimes. I així ho va alertar el cap de la delegació de 

la UEFA que el mes passat va visitar el país, Thierry 

Favre, que va posar en relleu les crítiques rebudes 

per part de les delegacions de Bòsnia, Gal·les o Israel.  

Atès l’exposat, es pregunta al Govern: 


